

Affidavit of No Social Security Number

Registry of Motor Vehicles P.O. Box 55889 • Boston, MA • 02205-5889

A. Instructions / Инструкции

Russian / Русский

Complete this form if you are applying for a standard Driver's License and do not have a Social Security Number issued to you by the Social Security Administration. This form can only be used if presenting certain identification documents.

This form must be signed in the presence of a notary public or the Registrar's designee at an RMV Service Center.

Заполните эту форму, если вы подаете заявку на получение стандартных водительских прав и у вас нет номера карты социального страхования, выданной Управлением социального обеспечения. Эта форма является действительной только при предъявлении определенных документов, удостоверяющих личность.

Эта форма должна быть подписана в присутствии нотариуса или назначенного регистратором лица в сервисном центре RMV.

B. Applicant Information, Attestation, and Signature / Информация о заявителе, засвидетельствование и подпись

CSR Name: CSR Signature:				
Service Center:	Date	e:		
This affidavit was notarized. This affidavit was signed in an RM	IV Service Center in front of the CSR	named below		
	RMV USE ONLY			
Commission Expiration Date:				
Notary Public Signature		Notary Publ	ic Stamp	
person described in and who executed the			me known and known to m to me that she/he executed	
On this day of	, 20			
C. Notary Certification (if not sig подлинности подписи нота назначенного регистратором)	-			e
Signature / Подпись:	/ Подпись: Date / Дата:			
Я осознаю ответственность за предоста мною информация является верной и то штрафом, тюремным заключением или	очной. Мне известно, что предос	•		
I swear (affirm), under the penalties of per statements are punishable by fine, impriso		rovided is tru	e and correct. I am aware th	at false
Настоящим подтверждаю, что мне н	икогда не присуждался номер (социального) страхования.	
I certify that I have never been issued a	Social Security Number.			
Date of Birth (MM/DD/YYYY) / Д. р. (MM/ДД/ГГ	ГГ)			
	First Name / Имя		Middle Initial / Второе имя	Suffix / Суффикс